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Om een beeld te schetsen van mijn machteloze gevoel, het vertrouwen in de 

politiek omtrent de betrokkenheid van het bestuurlijk apparaat van de 

gemeente naar de gedupeerde kanaalbewoners in de gemeente Twenterand, 

het volgende. 

Op 8 februari besloot ik een gesprek aan te vragen met de Kernwethouder 

Vroomshoop-Geerdijk, de heer Paters. 

Toen ik bij zijn secretaresse aangaf waar ik met de wethouder over wilde 
spreken, wonen langs het kanaal Almelo-de Haandrik en de problematiek 
hieromtrent, zei zij letterlijk: 
“Er wordt al zoveel over vergaderd”!!!!!! 
Met andere woorden!!!!!! 
 
Toen ik aangaf dat ik hem toch echt wilde spreken gaf zij te kennen dat zij,  
i.v.m. het slechte weer, thuis werkte en wethouder Paters de volgende dag wel 
sprak op het gemeentehuis en het hem dan zou doorgeven. 
Hoezo er is geen telefoon- en mailverkeer binnen de gemeente??? 
 
Donderdag 18 februari belde wethouder Paters mij. (het bleek dat ik dinsdag 
16 februari een gemiste oproep van hem had gehad) 
 
We hebben een afspraak gemaakt en hij  gaf aan dat hij, samen met 
Wethouder Koster, zou komen op vrijdag 26 februari. 
 
Tijdens dat gesprek gaf ik mijn machteloze gevoel aan omtrent de gehele gang 
van zaken m.b.t.  het kanaal Almelo-De Haandrik op gemeentelijk en 
provinciaal niveau. 
 
Wethouder Koster zei dat ook de gemeente zich meermaals machteloos voelde 
in de gehele kwestie.  
Psychische hulp werd er al geboden aan de gedupeerden die daar om vroegen. 
 
Wat kunnen we nog meer betekenen voor de bewoners was zijn vraag aan mij? 
Wellicht is die vraag al beantwoord door de vorige spreker. 
 



Naar aanleiding van het gesprek zijn er door wethouder Paters aantekeningen 
gemaakt en hij zou de week daaropvolgend (1 t/m 5 maart) contact met mij 
opnemen voor een terugkoppeling. 
 
Eind maart kregen de bewoners een brief van de gemeente Twenterand. Hierin 
staat te lezen dat ze beseffen dat het vertrouwen in de overheid een deuk 
heeft opgelopen door alle gebeurtenissen. 
U geeft in die brief ook aan dat wij, als wij op enig moment problemen ervaren 
door schade aan de woning, contact met de gemeente kunnen opnemen. Om 
te bespreken waar hulp en ondersteuning nodig is. 
 
Hopelijk duurt dit dan niet zo lang als op de terugkoppeling van mijn gesprek 
met de wethouders.   
 
Want vandaag,  woensdag 7 april,  wacht ik nog steeds op die terugkoppeling 
van dat gesprek. 
Mijn ervaring staat in deze niet op zich.  
Van meerdere inwoners van de gemeente Twenterand krijg ik dezelfde ervaring 
te horen. 
 
Dus op uw vraag aan mij gesteld op 26 februari: Wat kunnen we betekenen 
voor de gedupeerden in de gemeente Twenterand is: 
Wethouders, bestuurlijk apparaat van de gemeente Twenterand gekozen door 
de inwoners, laat  zien dat u de 
 gedupeerden serieus neemt, afspraken na komt en ze niet in het ongewis laten 
over de antwoorden op de aan u gestelde vragen.  
 
Laat zien dat u hun stem waard bent in woord en daad. Toon uw pro-actieve 
houding! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


